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Denis is the National Health and Safety Officer with the Public Service Alliance of Canada.

In that role, he coordinated the PSAC national health and safety programs while advising the PSAC and its Components on many issues pertaining to health, safety and workers' compensation.

He represents labour on Federal Government Working Groups as well as various technical committees drafting national standards.
He also represents the PSAC on the National Joint Council Health and Safety Committee as well as the NJC Service-Wide Health and Safety Committee.

He is a member of the Canadian Labour Congress Health & Safety Committee.
Denis St-Jean
Agent national en santé et sécurité

Alliance de la fonction Publique du Canada

Denis est Agent national en santé et sécurité avec l’Alliance de la fonction Publique du Canada.

De par ses fonctions, il coordonne le programme national de santé et sécurité de l’AFPC et conseille l’Alliance ainsi que les Éléments sur les différents enjeux touchant la santé, la sécurité et l’indemnisation des accidents du travail.

Il représente les syndicats sur plusieurs comités consultatifs tripartites ainsi que plusieurs comités techniques de rédaction de normes nationales.

Il siège au sein de plusieurs comités paritaires dont le comité de santé et sécurité ainsi que le comité d’orientation pancanadien du Conseil National Mixte.
Il est aussi membre du comité de santé et sécurité du Congrès du Travail du Canada.
